

ORIENTEERING RESULTS

Mount Royal Park – September 30, 2012

4 — ADVANCED—Long 8.17 km (Probable best route) 20 controls				
				O-CLUB
1	Francis	Falardeau	Ramblers	0:47:52
2	Thomas	Kneubühler	Ramblers	1:01:40
3	Philippe	Côte-Jacques	Ramblers	1:03:10
4	Jeremy	Barnes	—	1:04:53
5	Nicolas	Barrière	Ramblers	1:05:00
6	Bruce	Glen	Ramblers	1:08:12
7	Xavier	Loutre	Ramblers	1:10:40
8	Stephane	Rousseau	Ramblers	1:11:17
9	Mike	Bole	Ramblers	1:11:31
10	Aurore	Varela	Ramblers	1:13:12
11	David	Hunter	Ramblers	1:14:30
12	Sven	Von Fellenberg	Ramblers	1:20:10
13	Alixia	Demichelis	—	1:21:00
14	Dmitry	Korotkin	Ramblers	1:22:29
15	Mina & Leila	Spasojevic / Pieper	—	1:26:56
16	Nadine	Cybulski	Ramblers	1:31:12
17	Pierre	Grondin	—	1:31:16
18	Nick	Preda	Ramblers	1:33:05
19	Anatoly	Rayda	Ramblers	1:34:30
20	Vladimir	Gavrilov	Ramblers	1:42:20
21	Evan	Haldane	Ramblers	1:51:48
22	Yuliya	Klochko	Ramblers	1:51:24
23	Janet	Findlay	Ramblers	2:02:00
24	Jennifer	O'Connell	Ramblers	2:19:18
25	Eric	Lillie	Ramblers	2:47:45
26	Alan	Browne	Ramblers	3:03:15
27	Sonya	Puskas	Ramblers	4:10:00
28	Vasili	Korotkin	Ramblers	DNF
3 — ADVANCED-Short 4.8 km (Probable best route) 18 controls				
1	Kim	Preston-Thomas	Loup Garou OC	0:48:02
2	Maurice	Anker	Australia	0:49:16
3	Charles	Melançon	Ramblers	0:57:00
4	Maxime	Despots	Ramblers	1:00:40
5	Florent & Gerard	Vilotte / Boutin	Ramblers / —	1:01:05
6	Patrick	Fernet	Ramblers	1:02:33
7	Geoffrey	Jones	—	1:05:06
8	Christopher + Clara,9	Barrington-Leigh	—	1:45:36
9	Wang	Li	Ramblers	1:51:42
10	Sylvan & Alex	Lanken / Weldon	—	1:56:00
11	Vladimir & Anna	Denotkine	—	(0:54:00) *
			* DSQ. Error at #3	
	Francis	Falardeau	2nd RUN	Ramblers 0:29:57
2 — INTERMEDIATE 3.8 km (Probable best route) 13 controls				

1	Barbara	Schumann	Ramblers	0:44:09
2	<i>Stephanie</i>	<i>Pataracchia</i>	—	0:48:05
3	Alexandre & Alexandre	Mercier / Gallant	—	0:59:36
4	Iain	Treks	—	0:59:59
5	Dominic & Leo	Rousseau / Pasinatio (12, 12)	Ramblers / —	1:02:05
6	Rosalind & Thomas	Barrington-Craggs	Ramblers	1:06:48
7	Marianne	Côté-Jacques	Ramblers	1:08:00
8	Steve	Cabilio	Ramblers	1:09:00
9	Andrea & Dominic	Rousseau / Gauthier	Ramblers / —	1:13:20
10	Pascal & Patricio	Arsenault / Quiroga	—	1:17:45
11	Mike + Kristof	Senderak	—	1:25:19
12	Sarah	ShipleY	—	1:28:02
13	Suzanne & Danielle	St-Aubin	Ramblers	1:31:10
14	David & Angel	Chafe / Ferreira	—	1:35:30
15	Chris	Cross + 2 children	Ramblers	1:36:49
16	Kyle & Lori-Ann	Cormier	—	2:42:40
17	Jane	Hartson	Ramblers	3:47:13
	Jean-François & Marie-Josée	Buteau / Letendre + enfant,5	—	DNF
	Philippe & Christiane	Comtois / Letendre + 2 enfants,9,6	Ramblers	DNF
	Ada	Sigartu	—	DNF
	Daniel	Gelinas 2nd Run		0:29:56
1 —SHORT 3.2 km (Probable best route) 13 controls				
1	Daniel & Katia	Gelinas / Lambert + 2 enfants, de 10 ans	—	0:34:30
2	Clio	Mawdsley	—	0:42:00
3	Milen	Spivak	—	0:42:15
4	Brigitte	Fortin	—	0:58:40
5	Meridith	Barnes group (2 adults + child)	—	1:08:07
6	Sylvie	Perrault	Ramblers	1:33:00
7	Kylie	Heeb	—	2:04:20
66 "Starts". Participation : 83 + 9 children under 12 : 92				
<i>Ramblers Orienteering Club</i>				

Ramblers Orienteering Club

RAPPORT: Parc du Mont-Royal - 30 septembre 2012

La météo annonçait des averses peu après midi et c'est ce qui s'est produit. Heureusement, la plupart des participants avaient commencé tôt pour éviter ce qui ne fut que de la bruine.

La température a certainement affecté le nombre de participants pour le parcours le plus facile, mais pas pour le parcours avancé. Il y a plusieurs années que nous n'avions pas eu autant de coureurs pour le parcours #4, mesuré à nouveau à 8,17 km (meilleure route possible). Près du tiers des coureurs ont fait le long parcours, en excluant les enfants.

Francis Falardeau a encore une fois fait une superbe course en trouvant les 20 contrôles en seulement 47:52. **Thomas Kneubühler** a terminé 2e en 1:01:40 et **Philippe Côté-Jacques** 3e avec un temps de 1:03:10. **Aurore Varela** a l'honneur d'être la femme la plus rapide avec un temps de 1:13:12.

Le parcours court-avancé #3 de 4,8 km était beaucoup plus court que le long et ne comptait pas autant de montées que le parcours 4. Par contre, il demandait une bonne expérience en orienteering.

Kim Preston-Thomas du Club Loup Garou d'Ottawa a mené le groupe de 12 avec un temps de 48:02. Elle obtient aussi bien sûr la meilleure performance féminine de ce parcours. **Maurice Anker**, un visiteur du New South Wales en Australie où il est membre du *Northern Tablelands O Club*, a terminé tout juste derrière avec un temps de 49:16. La troisième place revient à **Charles Melançon** avec 57:00. **Vladimir et Anne Denotkine** auraient pu obtenir la 3e place mais ont "poinçonné" le mauvais contrôle 2.
(Avis à tous: assurez-vous de vérifier les numéros de code!)

Le parcours intermédiaire #2 de 3,8 km n'était pas tellement plus court que le #3 mais les contrôles étaient un peu plus facile à trouver. **Barbara Schumann**, qui auparavant a passé 1 heure et demie à aider avec l'inscription, a couru le parcours de 13 contrôles en 44:09, le temps le plus rapide. **Stephanie Pataracchia** a terminé 2e avec un temps de 48:05.

Tel que mentionné, le parcours le plus facile #1 (3,2 km) n'a eu que peu de participants, seulement 7. Il a cependant été complété en 34:30 par **Daniel and Katia Gelin/Lambert**, qui étaient accompagnés de leurs jumelles de 10 ans.

Bravo à tous ceux qui ont réussi, et MERCI à tous les membres qui ont aidé, particulièrement Barbara et Gloria (inscription), Bruce pour les instructions et départs et Elaine qui a ramassé les 47 contrôles quelques jours plus tard.

De mon côté j'ai planifié les parcours et installé les contrôles, en étant nerveux d'utiliser des nouveaux éléments sur la carte – des endroits où les contrôles n'avaient jamais été vus auparavant. Environ ¼ des contrôles répondaient à cette description. J'espère que vous avez eu du plaisir à les trouver.

John

(Merci à Marianne Côté-Jacques pour fournir cette traduction.)

Ramblers Orienteering Club

MEET REPORT: Mt. Royal Park - September 30, 2012

The weather forecast called for showers to begin soon after noon, and that's exactly what happened. Fortunately, most participants started early enough to avoid all but light drizzle.

Doubtlessly, the weather outlook did affect the turn out for the Easiest course – but definitely not for the Long-Advanced. On the #4 course – re-measured to 8.17 km (probable best routing) – we had more runners than we've ever had in recent years. About 1/3 of the total, excluding young children, did the Long.

Francis Falardeau again had a superb run covering the 20-controls in just 47:52. **Thomas Kneubühler** was second in 1:01:40 and **Philippe Côté-Jacques** 3rd in 1:03:10. **Aurore Varela** deserves the honour of being the fastest woman with a time of 1:13:12.

The #3 SHORT-ADVANCED, at 4.8 km, was a lot shorter than the longer course and didn't have the considerable extra climb that was built into the #4 course. Nevertheless, it required some careful Orienteering.

Kim Preston-Thomas of Ottawa's Loup Garou O Club led the field of twelve with a great 48:02 run. She was also, of course, the top woman on the course. **Maurice Anker**, visiting from New South Wales, Australia, where he is a member of the *Northern Tablelands O Club*, was a close 2nd in 49:16. 3rd spot went to **Charles Melançon** – 57:00. Vladimir and Anne Denotkine might have had that 3rd place but for a mispunch at control 2. (*Everyone: please remember to check the code numbers!*)

The #2 INTERMEDIATE course, at 3.8 km, was not a lot shorter than the #3 but the points were a little easier to navigate to. **Barbara Schumann**, who earlier spent 1½ hours helping with Registration, ran the 13-controls in the fast time of 44:09. **Stephanie Pataracchia** was 2nd in 48:05.

As mentioned, the EASIEST (3.2 km) course had few participants – only seven. It was however completed in just 34:30 by **Daniel and Katia Gelin/Lambert** who had their 10-year-old twin girls with them.

KUDOS to all those who did well, and THANKS to those members who helped—notably Barbara and Gloria (Registration), Bruce with instruction and “starts” and Elaine who picked up the 47 controls a few days later.

My part was mainly in planning the courses and setting the controls, where I was anxious to make use of new features on the map – places where controls had never before been set. About 2/3 of the controls fitted that description. I hope finding them was enjoyable.

John